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از روزی که صالحی امیری آمد، دیگر شکافی بین کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش وجود نداشت

ابقای شــاهرخ شــهنازی در 
ملی  کمیته  دبیرکلی  پســت 
المپیک برایش خالی از حاشیه نبود. هرچند  
این پست در ظاهر 5 متقاضی داشت)محمد 
درخشان، علی مرادی، محمد  فرجی، مهدی 
علی نژاد و شــهنازی( اما به واقع رقابت اصلی 
بین شــهنازی بود و علی نژاد. حاشــیه بر سر 
تصاحب کرسی دبیرکلی، آن جایی بالا گرفت 
که در جریــان برگزاری انتخابات کمیته ملی 
المپیک، فرد میانســالی با در دســت داشتن 
حکم جلب شهنازی)به دلیل طلب مالی( قصد 
ورود به مجمع را داشــت. این اتفاق درحالی 
رخ داد که شایعه شد رئیس فدراسیون ووشو 
و رقیب شــهنازی در مجمــع انتخاباتی، فرد 
شاکی را علیه او شارژ کرده. البته این شایعه 
از سوی علی نژاد قویا تکذیب شد تا شهنازی 
هــم در مصاحبه با خراســان شــیطنت های 
صــورت گرفته برای به حاشــیه بــردن او را 
جزیــی از طبیعت انتخابــات توصیف کند و 
بس. او با رد شــائبه مهندسی شدن انتخابات 
کمیتــه ملی المپیک، عنوان کرد قرار گرفتن 
افــراد نزدیک به دولــت در راس کمیته ملی 
المپیــک می تواند از تمام جهات کمک کننده 
باشد. شــهنازی با تاکید بر این که این اواخر 
دیگر شــکافی بیــن کمیته ملــی المپیک و 
وزارت ورزش وجود نداشــت، پیش بینی کرد 
با حضور صالحی امیــری بهترین دوره کمیته 

ملی المپیک آغاز شود. 
چندان  المپیک  ملی  کمیته  انتخابات   
رقابتــی نبود. ضمن این که   یک ســری 
شیطنت هایی هم قبل از انتخابات انجام 

شد. درکل انتخابات را چطور دیدید؟
به شــخصه شــیطنتی در جریــان برگزاری 
انتخابات حس نکردم. مضاف بر این که فضای 
انتخابات فضــای مذاکره و یا اصطلاحا فضای 
لابی است. معمولا در جریان انتخابات همیشه 
رقابــت، مذاکــره، تماس های پشــت پرده و 
آشکار هم هست که همگی جزیی از طبیعت 

انتخابات اســت. اما این که من چیزی خارج 
از روال ببینم واقعا نبوده. حتی شــاهد بودید 
که رقابت در برخی پست ها به شدت نزدیک 
بود. به گونه ای که رئیس یکی از فدراسیون ها 
تنها با اختلاف یک رای نتوانست عضو هیئت 
اجرایی شــود. به عنوان مثال در پستی مثل 
خزانه داری اساســا شرایط به گونه ای نبود که 
بخواهیم بگوییم اتفــاق  عجیبی در انتخابات 
این پست رخ داده. 2 نفر کاندیدا شدند و یک 
نفر هم انصراف داد و با این شــرایط بالاخره 
باید یک نفر انتخاب می شــد. پس نمی توانیم 

بگوییم مهندسی در کار بوده. 
 با این حال قبل از انتخابات   یک سری 
شما  شــخص  درخصوص  شــیطنت ها 
صورت گرفت و حتی زمانی که آرا اعلام 
شد هم مجددا شیطنت هایی اتفاق افتاد، 
به گونه ای که این شــائبه مطرح شد که 
شخصی  توسط  شــیطنت  ها  این  شاید 
صــورت گرفته که در جریــان انتخاب 

دبیرکلی از شما شکست خورده... 
من باز هم تکرار می کنم که این اتفاقات جزیی 
از طبیعت انتخابات اســت. ما شاهد هستیم 
که در انتخابات مقامات بالای کشــور،  مسائل 

بسیار حادتر هم می شود، بنابراین  این اتفاقات 
در انتخاباتــی مثــل انتخابــات کمیته ملی 
المپیک  بسیار عادی است. با این حال من فکر 
نمی کنم مســائلی که اتفاق افتاد چیز خاصی  
باشــد. ضمن این کــه مــن در مصاحبه های 
قبلی ام هم بارها گفته  بودم که ما باید یکدیگر 
را به رعایت اخلاق دعــوت کنیم. من که به 

شخصه این کار را انجام دادم. 
 در حال حاضر یک چهره سیاســی در 
قرار  کشور  ورزشــی  نهاد  دومین  راس 
اتفاق  این  موافق  است.   یک سری  گرفته 
هستند و   یک سری هم مخالف. نظر شما 
درخصوص انتخاب صالحی امیری به عنوان 

رئیس کمیته ملی المپیک چیست؟
ببینید، ما  تنها کشــوری نیستیم که کمیته 
ملــی المپیک دارد. من حدود 10 کشــور در 
دنیا را نام می برم که یا روســای جمهور آن ها 
و یــا و زرای  قوی کابینه شــان، رئیس کمیته 
ملی المپیک کشورشــان هستند. چون آن ها 
مثل مــا قانون منع به کارگیری دوشــغله ها 
را ندارنــد. ضمــن این کــه IOC )کمیتــه 
بین المللــی المپیک( هم روی این مســئله 
تاکید دارد و اتفاقا بندی در اساســنامه داریم 

که می گوید در انتخابات کمیته ملی المپیک 
به سراغ افرادی بروید که موقعیت های بزرگ 
اجتماعــی دارند. چون این افــراد می توانند 
به جنبــش المپیک کمک کننــد. از ابتدای 
انقــلاب دکتر غفوری فرد)وزیر ســابق نیرو(، 
مهنــدس محلوجی)وزیر معــادن و فلزات(، 
دکتــر کلانتری)وزیــر کشــاورزی(، دکتــر 
علی آبادی)رئیس اسبق سازمان تربیت  بدنی( 
در زمره افــرادی بودند که آمدند و به ورزش 
کمک کردند. اگــر این ها نبودند، نمی شــد 
کمک شــایانی به ورزش کــرد. درخصوص 
صالحی امیری هم شرایط همین است و هیچ 

استثنایی وجود ندارد. 
 با توجه بــه نزدیکی صالحی امیری به 
رئیس جمهور، آیا می توان امیدوار بود که 
رو  المپیک  مالی شرایط کمیته  لحاظ  به 

به بهبودی برود؟
فقط شرایط مالی نیست. از بسیاری جنبه های 
دیگر هم ایشان می توانند کمک کننده باشند. 
اساســا فردی کــه نزدیک به دولت اســت، 
می تواند بســیاری از مســائل را تغییر داده و 

شرایط را به سمت بهبود حرکت دهد. 
 یعنی معتقدید صالحی امیری که فردی 
از بدنه دولت است، می تواند با حضورش، 
شکاف بین کمیته ملی المپیک و وزارت 

ورزش را از بین ببرد؟
اصــلا این اواخر دیگر شــکافی بین کمیته و 
وزارت نبود. من به عنــوان فردی که درگیر 
کار هســتم، می گویــم  انصافــا از روزی که 
نبود.  دیگر شــکافی  آمــد،  صالحی امیــری 
این که روحیه کیومرث هاشــمی  به خصوص 
یک روحیه به شــدت تعاملی بود. اما بالاخره 
یک جاهایی تفاوت در وظیفه ها پیش می آید 
ولی با تعبیری نادرست از آن به عنوان شکاف 
نــام برده می شــود. البته قبــول دارم که در 
گذشــته این اتفاقات بیشــتر بود ولی من به 
شــخصه فکر می کنم که بهترین دوره کمیته 

ملی المپیک آغاز خواهد شد. 

شهنازی: شیطنتی در جریان برگزاری انتخابات حس نکردم

هر روز منتظر پیام هاي شما هستیم. پیامک: 2000999
***

 بعــد از تجارب ارزشــمندی که تیم ملی از دیدار بــا تیم های پاناما و 
ونزوئلا کســب کرد، حالا اگر تا جام جهانی طبق خواست آقای کی روش 
با لیبی و بلغارســتان هم مصاف بدهیم، بدون شــک نتایج درخشانی در 

جام جهانی در انتظار ما خواهد بود. 
 آقای علیرضا حیدری با این همه ادعا نتوانست یک دوره مسابقه داخلی 
کشتی پهلوانی را در مشهد به  صورت درست و بدون حاشیه برگزار کند! 

فقط دنبال عکس یادگاری گرفتن بود. 
 دوســت عزیز که اســتقلال را مدعی قهرمانی می دانی؛ اول یک نگاه 
به جدول بینــداز و بعد صحبت کن... حرفی کــه گفتی می تواند جوک 

سال باشد.
 دوســتان استقلالی برای عقاب آسیا شدن، باید 20 سال در دروازه تیم 
ملی، اســتقلال و پرسپولیس بایســتی، با  2 ماه خوب بودن کسی عقاب 

نمی شود، احساسی نشوید.
 ســلام به روزنامه خراسان ورزشــی. من یک انتقاد داشتم؛ بهتر است 
بخش ورزش و فوتبال اروپا بیشــتر بشــود چون واقعا خواننده و طرفدار 
بیشتر دارد و تیتر اصلی هم تکراری است، هر روز  یا درباره پرسپولیس و 

استقلال است یا لیگ برتر! واقعا کسل کننده هست. با تشکر.
 لطفا کمی هم به فکر تیم های مشکی پوشان و پدیده باشید. همه اش از 
استقلال و پرسپولیس مطلب نگذارید. بعدش هم چرا بازی ها در ورزشگاه 

مدرن امام رضا)ع( برگزار نمی شود؟
 عقاب آسیا یک نفر دیگر هم هست و، آن هم نیما نکیساست که با آن 

شیرجه هایش محشر می کرد.
 دوســت اســتقلالی، قهرمان زنده را خوش است . در حال حاضر کجای 
جدول هســتید ؟ این که در خاطرات خیالی بخوابید، به امروزتان کمکی 

نمی کند. حال را دریابید.
 در رابطه با محمد اعظم فوتبالیســت خراسانی 11 سال از فوت ایشان 

می گذرد، نه 15 سال.

زاویه نگاه شما

اردوی حدادی با مربی آمریکایی اش در کیش
اردوی آماده سازی احسان حدادی با حضور مربی آمریکایی اش در کیش 
آغاز می شــود. به گزارش فارس، مک ویلکینز، مربی آمریکایی احســان 
حدادی، قهرمان پرتاب دیســک ایران و آسیا قرار است تا 2، 3 روز آینده 
وارد کشــور شــود و در جزیره کیش تمرینات احسان حدادی را زیر نظر 
بگیرد. با توجه به منطقه آزاد بودن جزیره کیش، این مربی نیازی به اخذ 

ویزا نداشته و برای مدتی در آن جا در کنار حدادی خواهد بود.  

خیرآبادی سرمربی تیم کشتی فرنگی امید شد
مصوبات جلسه شورای فنی تیم های ملی کشتی فرنگی اعلام شد. به گزارش 
ایسنا، جلسه شــورای فنی تیم های ملی کشتی فرنگی بعد از ظهر دیروز در 
محل خانه کشــتی عبدا... موحد تهران برگزار شد که در مهم ترین تصمیم 
گرفته شــده، جمشــید خیرآبادی به عنوان سرمربی تیم ملی امید کشتی 
فرنگی پیشــنهاد شــد که به تایید شــورای فنی رســید.  البته قرار است 
هیئت های کشتی استان ها نیز این موضوع را تایید کنند.  خیرآبادی پیش از 

این سرمربی تیم ملی کشتی آذربایجان بود.  

اخبار

اعتراض رسمی کمیته ملی 
پارالمپیک به عدم تخصیص 

بودجه 
مسعود اشــرفی، دبیرکل کمیته ملی پارالمپیک 
درباره مشکلات مالی این کمیته به تسنیم گفت: 
»بعد از مراحل قانونــی طرح انتزاع کمیته ملی 
پارالمپیک از المپیک، ســازمان برنامه و بودجه 
اعــلام کرد که ردیــف بودجه بــه کمیته ملی 
پارالمپیــک تخصیــص داده شــده و بودجه ما 
برای سال 97 به صورت مستقل تخصیص داده 
می شود. « وی افزود: »از ابتدای امسال هم طبق 
روال سازمان برنامه و بودجه از فروردین  تا شهریور 
ماه بخشــی از بودجه کمیته ملی پارالمپیک را 
به صورت ماهیانه دریافت کردیم و مشــکلی هم 
وجود نداشت، اما در مهرماه و آبان ماه با کاهش 
اعتبارات مواجه شــدیم که ما را متعجب کرد و 
پس از بررســی متوجه شدیم سایر سازمان هایی 
که از ردیف های خودشان استفاده می کنند هم با 
همین مشکل مواجه هستند و چون این موضوع 
عمومی بود، اعتراضی نکردیم. « دبیر کل کمیته 
ملی پارالمپیک با اشــاره به مشکل اصلی، گفت: 
»شرایط به گونه ای شد که آذرماه همان بودجه 
تخصیصی کــه کاهش داده بودنــد را هم قطع 
کردنــد. حدود 3 هفته پیش  بعد از پیگیری های 
متعدد متوجه شدیم که دیوان محاسبات به دلیل 
نداشــتن اساسنامه و مشــخص نبودن صاحبان 
امضا، بودجه کمیته ملی پارالمپیک را قطع کرده 
که برای ما بسیار تعجب برانگیز بود. به چه دلیل 
نهاد عمومــی غیردولتی که فعالیت آن از طریق 
مجلس تایید شــده و سازمان برنامه و بودجه به 
آن بودجه تخصیــص داده و درحالی که بودجه 
8 ماه ســال را دریافت کرده بــا این نامه مواجه 
می شود که چون اساســنامه ندارید، نمی توانید 
بودجه دریافت کنید؟ اگر بودجه نداشــتیم پس 
این برنامه بر طبق چه قانونی انجام شده؟ به هر 
روی این امر موجب شــد در 3 هفته گذشته در 
وضعیت مالی نامســاعدی قرار بگیریم و مجبور 
شدیم علی رغم میل باطنی اردوهای ورزشکاران 
پارالمپیکی را برای حضور در بازی های پاراآسیایی 
جاکارتــا و پارالمپیــک توکیو تعطیــل کنیم. « 
اشرفی با تاکید بر این که اساسنامه کمیته ملی 
پارالمپیک در تاریخ 15 دی ســال 95 به هیئت 
دولت ارســال شده، گفت: »همه اقدامات قانونی 
که   باید برای اساســنامه انجام می شد، از طریق 
کمیته ملی پارالمپیک و وزارت ورزش و جوانان 
و کمیســیون اجتماعی دولت صورت گرفت، اما 
این مسئله که به یک باره از مرکز دیگری جلوی 
بودجه ما را به بهانه نداشتن اساسنامه می گیرند، 

غیر قابل قبول است. «

داورزنی، معــاون توســعه ورزش قهرمانی و حرفه ای گزارش
وزارت ورزش در حاشــیه ســفر هیئت ورزشی ایران 
به عراق، برگزاری 18 مجمع انتخاباتی فدراسیون های 
ورزشی در 7 ماه گذشــته را تحقق شعار قانون مندی 
و نظم بخشی ســریع تر فدراسیون ها خواند. به گزارش 
ایســنا داورزنی گفت: »تعداد زیادی از فدراسیون های 
ورزشی با سرپرست اداره می شدند که موجب بی ثباتی 

بخشی از بدنه ورزش شده بود، با توجه به این   موضوع و 
بر اساس تحقق شعار قانونمندی و نظم بخشی سریع تر، 
تلاش کردیم انتخابات فدراسیون هایی که دوره 4 ساله 
آن ها به پایان رســیده یا با سرپرست اداره می شوند را 
برگــزار کنیم، به همین منظــور از تیر ماه 18 مجمع 
انتخاباتی برگزار شــد.« او اهمیــت برگزاری مجامع 
انتخاباتی فدراسیون ها در موعد مقرر را مورد توجه قرار 

داد و بیان  کرد: »سعی می کنیم  مجمع انتخاباتی هر 
فدراســیون را قبل از پایان دوره 4 ساله برگزار کنیم 
تا هیچ فدراسیونی نباشــد که با سرپرست اداره شود. 
درباره فدراسیون تیروکمان  و همچنین فدراسیون گلف 
که کیکاووس ســعیدی رئیس آن به عنوان خزانه دار 
کمیته ملی المپیک انتخاب شــد، در صددیم در یک 

برنامه زمان بندی کوتاه تصمیم گیری کنیم. «

تکلیف تیروکمان 
و گلف به زودی 

مشخص می شود

حمیدرضا گرشاســبی، سرپرست باشگاه پرسپولیس در خصوص بدهی های این 
باشــگاه  به بازیکنان و مربیان خارجی گفت: »بیش از 70 درصد پرونده ها بسته 
شده و کار بقیه پرونده ها هم به صورت مداوم در حال انجام شدن است و به دنبال 
این هستیم تا قبل از تهدیدهای جدی به رتق و فتق امور بپردازیم. « به گزارش 
رادیــو تهران، او درباره این که چه کار هایی باید انجــام داد تا بعد از این چنین 
اتفاقاتی رخ ندهد، افزود: »به هر حال یک مجموعه باید مراقب این موضوع باشند. 
شاید به طور مثال من حواسم جمع نباشد یا قصوری کنم اما ناظر بر کار ما که 
فدراسیون فوتبال است، باید مراقبت انجام دهد تا قبل از وقوع، پیشگیری کند. 
ما تلاش می کنیم که اگر قرار اســت یک فرد خارجی به جمع مان اضافه شــود 
حرفه ای تر این کار را انجام دهیم. « سرپرست باشگاه پرسپولیس در مورد مبلغ 
قرارداد طارمی و این که این احتمال وجود دارد که با حضورش در الغرافه موافقت 
نشــود، اظهار داشت: »رقم این بازیکن را تا قطعی نشود، نمی گویم. ما از باشگاه 
الغرافه خواستیم تا شرایطشان را اعلام کنند و آن ها هم این کار را انجام دادند. 
بعد از آن ما 2-3 بند را جابه جا کردیم و آن ها این شــرایط ما را پذیرفتند. حالا 
منتظر ارســال نامه از سوی آن ها و امضای طارمی و باشگاهش هستیم تا آن را 
بررسی کنیم که اگر مورد قبول بود، امضا کنیم و فکر می کنم طی امروز و فردا 
این اتفاق رخ دهد. درباره این که شــاید هم موافقت نشود، باید بگویم در فوتبال 
ما هر چیزی قابل رخ دادن است و هیچ چیزی قابل پیش بینی نیست.« وی در 
خصوص این که دوســت دارید طارمی برگردد و این که گفته می شود شما برای 
سود پرسپولیس این بازیکن را ترانسفر کردید، گفت: »ما اصرار داشتیم طارمی 
بماند و حتی ما و کادر فنی نشســت هایی هم با او داشتیم تا  بماند و به خصوص 
در آســیا جبران کند اما او دلش با رفتن به یک تیم خارجی بود و می خواست 
تجربه جدیدی کسب کند. درباره سوددهی پرسپولیس هم باید بگویم که یک 

درصد این مســئله در ذهن ما نبود. ما جریمه باشگاه ریزه اسپور را با مذاکراتی 
مورد بخشودگی قرار دادیم و هر کسی که فکر می کند ما برای سوددهی طارمی 
را ترانســفر کردیم مرا ناراحت می کند. به صورت محکم می گویم  طارمی گفت 
که من 3 ماه قرارداد دارم و کمک کنید تا بروم تا پولی هم گیر باشــگاه بیاید.« 
سرپرســت باشگاه پرسپولیس در مورد بحث تمدید قرارداد با بازیکنان این تیم 
هم اظهار داشت: »حدود 10 بازیکن قراردادشان در پایان فصل تمام می شود، ما 
منتظر هستیم تا برانکو لیست بازیکنان مورد نیازش را اعلام کند و براساس آن 
اقدام کنیم اما تا به این لحظه کسی ساز جدایی از پرسپولیس را نزده و همه در 
تمرینات و بازی ها به پرسپولیس کمک می کنند و فاصله امتیازی به وجود آمده 
در سایه همین همدلی است.« گرشاسبی در مورد درگیری بازیکنان پرسپولیس 
در زمین به خصوص بیرانوند و انصاری که در مشــهد رخ داد، گفت: »کسی که 
ورزش می کند به هر حال شاید بگومگوهایی  هم داشته باشد اما پرسپولیس یک 
باشگاه بزرگ است و مسائل کوچکش هم بزرگ دیده می شود. آن ها حتی با هم 
به کمیته انضباطی آمدند و با هم رفاقتی برخورد کردند.« وی درباره این که یکی 
از روزنامه ها مطلبی نوشته مبنی بر این که برانکو یکی از بازیکنانش را نمی خواهد 
و آیا این بازیکن محسن مسلمان است، افزود: »برانکو عاشق تک تک بازیکنانش 
است و بحثی هم در این خصوص نداشته است. از رسانه ها خواهش می کنم علیه 
تیمی که از 2 پنجره نقل و انتقالات محروم است، مطالب تحریک آمیز ننویسند 
و کمک کنند تا این شــرایط بحرانی را پشت ســر بگذاریم.« سرپرست باشگاه 
پرســپولیس درباره این که چرا تــاج در هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک رای 
نیاورد، گفت: »احتمالا  تاج فعالیت و رایزنی از قبل انجام نداده بود و برنامه هایش 
را هم ارائه نداده است. من به صورت دقیق نمی توانم در این باره صحبت کنم اما 
به هر حال نیاز به لابی و تلاش اســت. اما فکر می کنم فوتبال با این سر و صدا و 

علاقه ای که مردم دارند جایش بود  که یک عضو در هیئت اجرایی داشته باشد.« 
وی درباره انتخابات نایب رئیس فدراسیون فوتبال و حاشیه هایی که به وجود آمد، 
خاطرنشان کرد: »بهتر بود که آرا  به صورت تک تک روی تخته نوشته می شد تا 
این شبهات به وجود نمی آمد.« گرشاسبی در مورد این که آیا پرسپولیس می تواند 
بازیکن آزاد بگیرد و این که پنجره نقل و انتقالات باز خواهد شــد یا خیر، ادامه 
داد: »تا وضعیت پنجره های نقل و انتقالات ما مشخص نشود، نمی توانیم بازیکن 
بگیریم اما درباره بخشش پنجره ها باید بگویم که شاید تخفیفی در این باره شامل 
حال ما شــود، چرا که تفاهم ما با باشگاه ریزه اسپور به دادگاه کاس ارسال شده 

و ناامید نیستیم.«

برانکو؛ موفق بی  آلترناتیوبرای باز شدن پنجره نقل و انتقالات ناامید نیستیم
قرارداد برانکو تمدید شد و این مسئله رضایت کلی هواداران پرسپولیس را در پی داشت. طبق شنیده ها 
بازیکنان پرســپولیس هم از این مسئله راضی هستند چراکه اکثرشان برانکو را دوست دارند. از طرفی 
مرد کروات آلترناتیو خاصی هم نداشت که او را تهدید کند و از همه مهم تر این که نتایج پرسپولیس در 

3،2 سال اخیر به حدی خوب بوده که تمدید قرارداد سرمربی اش کاملا جای توجیه دارد.
تراکتورسازی علیپور و نورافکن را می خواست

مدیرعامل ذوب آهن در برنامه 90 مدعی شــد تراکتورسازی 4 بازیکن جوان پرسپولیس و استقلال را 
می خواســت و ... در این رابطه شنیدیم یکی از بازیکنان مورد نظر تراکتوری ها نورافکن بوده و دیگری 
علی علیپور مهاجم پرســپولیس! چندی قبل یحیی گل محمدی سرمربی سابق تراکتور صراحتا گفته 
بــود که تیمش نیاز به یک مهاجــم جدید دارد. البته تراکتوری ها بعد از این که در جذب علیپور ناکام 

ماندند، سراغ امیرارسلان مطهری رفته و با او قرارداد بستند.
آپارتمان های شفر و پسرش تا پایان قرارداد عوض نمی شوند

وینفرد شفر یک زمانی می گفت که من و پسرم نباید در یک آپارتمان زندگی کنیم که باشگاه  استقلال 
خواســته اش را برآورده کرد. حالا اما مشــکل این جاســت که فاصله آپارتمان اجاره شده برای شفر با 
آپارتمان پسرش خیلی زیاد است و شفر از این مسئله هم کمی دلخور است اما مشکل این جاست که 
آپارتمان های مورد نظر رهن یک ساله شده و دیگر امکان جابه جایی نیست. درواقع آن ها باید تا پایان 

قراردادشان با استقلال در همین آپارتمان های فعلی بمانند.
خاطره جالب ناصر محمدخانی از حضور 5 پرسپولیسی در قطر

این روزها حضور مهدی طارمی در الغرافه قطر سوژه است اما شاید جالب باشد بدانید که حدود سال 
66 هم 5،4 پرسپولیســی به لیگ قطر رفتند و پول خوبی هم گرفتند. ناصر محمدخانی از آن ســال 
خاطره جالبی تعریف می کند: »یک روز آقای پروین، من، پیوس، درخشان، شاهرخ، پنجعلی و... را به 
اتاقش فراخواند و گفت این جا دیگر پول نیست. همه تان بروید قطر و به زندگی تان سر و سامان بدهید. 
ما هم رفتیم و خداراشکر شرایط مالی زندگی مان خیلی بهتر شد.« جالب این که پرسپولیس در غیاب 

این 5 بازیکن هم قهرمان جام باشگاه های تهران شد.

بدون ویرایش جهت اطلاع گرشاسبی: در ترانسفر طارمی به سود 
پرسپولیس فکر نمی کردیم


